



À noter que le texte français suit.

NEWS RELEASE

House of Commons Page Program – Recruitment Campaign

Ottawa – October 3, 2016 – The Honourable Geoff Regan, Speaker of the House of Commons, is pleased to announce the launch of the recruitment campaign for the House of Commons Page Program for the 2017–2018 academic year.

Each year, 40 students are selected from high schools and CEGEPs across Canada to assist with the legislative process. As they embark on their first year of studies at one of the four universities in the National Capital Region, these students will be given a unique opportunity to further their parliamentary knowledge through direct exposure to the rich traditions of Parliament.

The students who are hired as Pages are remunerated under a one-year contract and work part-time while pursuing their full-time undergraduate studies.

Candidates must submit their applications no later than December 5, 2016.

Quick facts

- The current Page Program was introduced in 1978.
- The Program is open to graduating high school and CEGEP students from across Canada beginning studies at one of the universities in the National Capital Region.
- 40 Pages are employed annually by the House of Commons, for a unique one-year contract.

Related links

House of Commons Page Program website:

http://www.parl.gc.ca/employment/house/pageprogram/pp_welcome-e.htm

Facebook:

<https://www.facebook.com/hocpagescdc/>

Instagram:

https://www.instagram.com/hoc_pages_cdc/

-30-

For more information:

Heather Bradley

Director of Communications

Office of the Speaker of the House of Commons

613-995-7882

heather.bradley@parl.gc.ca

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Programme des pages de la Chambre des communes – Campagne de recrutement

Ottawa – Le 3 octobre 2016 – L'honorable Geoff Regan, Président de la Chambre des communes, a le plaisir d'annoncer le lancement de la campagne de recrutement du Programme des pages de la Chambre des communes pour l'année universitaire 2017-2018.

Chaque année, 40 étudiants sont choisis dans les écoles secondaires et les cégeps du pays pour soutenir le processus législatif. Alors qu'ils entreprennent leur première année d'études à l'une des quatre universités de la région de la capitale nationale, ces étudiants auront l'occasion unique d'approfondir leurs connaissances parlementaires en participant directement aux riches traditions du Parlement.

Les étudiants qui sont embauchés comme pages sont rémunérés dans le cadre d'un contrat d'un an. Ils travaillent à temps partiel tout en poursuivant leurs études de premier cycle à temps plein.

Les candidats doivent soumettre leur candidature au plus tard le 5 décembre 2016.

Faits en bref

- Le Programme des pages actuel a été mis en place en 1978.
- Le Programme est ouvert aux finissants du secondaire et du cégep des différentes régions du Canada qui commencent des études à l'une des universités de la région de la capitale nationale.
- 40 pages sont embauchés chaque année par la Chambre des communes, pour un contrat unique d'une durée d'un an.

Liens connexes

Site Web du Programme des pages de la Chambre des communes

http://www.parl.gc.ca/employment/house/pageprogram/pp_welcome-f.htm

Facebook

<https://www.facebook.com/hocpagescdc/>

Instagram

https://www.instagram.com/hoc_pages_cdc/

-30-

Pour plus de renseignements :

Heather Bradley

Directrice des communications

Bureau du Président de la Chambre des communes

613-995-7882

heather.bradley@parl.gc.ca